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EDITORIAL 

Vážení spoluobčané, 

v první řadě mi dovolte, abych Vám popřál mnoho zdraví, štěstí a lásky do nového roku. 

Jak jsme si v poslední době zvykli, tak ani ten letošní rok pro nás nezačal moc šťastně. Po COVIDU-

19 přišla válka a s ní energetická krize a teď pro změnu udeřila v okolí ptačí chřipka a mnoho z Vás 

mělo hned z kraje roku o „zábavu“ postaráno. V době, kdy píšu tento článek, ještě stále trvá nařízení 

Krajské veterinární správy ohledně drůbeže a okrasného ptactva. Doufám, že až dostanete tento 

výtisk Vinařických listů, tak bude již vše při starém a nám se tu zase bude žít o něco lépe. 

          

 Tak jako každý rok bych zde trochu shrnul loňský rok. Co se nám podařilo udělat a co 

máme v plánu na rok letošní. Musím konstatovat, že ač se to nezdá, tak práce se opět udělalo dost. 

Až na malé výjimky jsme dokončili vše, co jsme si dali za cíl v loňském roce uskutečnit. V prvé 

řadě byla ukončena rekonstrukce vodovodu od Zvěřinů k Vrbičkám, dále byl dokončen chodník k 

zámku, jsou vyjednané dotace na opravu a rekonstrukci kapličky a jejího prostranství, v poslední 

fázi jsou projekty na chodník ke hřbitovu a na chodník se stáním nad hospodou, kdy už se čeká jen 

na schválení KSÚS, která je vlastníkem pozemku. Dále bylo vyměněno 15 lamp veřejného 

osvětlení, kdy staré, nevyhovující lampy jsou postupně nahrazovány novou LED technologií a 

mnoho menších akcí, které zde nebudu vypisovat, ale budeme o nich hovořit na tradičním setkání 

s občany v termínu, který ještě upřesníme.       

 V letošním roce máme naplánováno, jak jsem již zmiňoval, opravu kapličky a prostranství 

okolo ní, kdy se nám podařilo získat zajímavou dotaci z SZIF a práce započnou co nejdříve. Tímto 

bych rád poděkoval paní Ing. Petře Tůmové, která se mnou na těchto projektech spolupracuje. Dále 

jsme vyjednali dotaci na herní prvek k pohostinství a nezapomnělo se ani na SDH, kde je 

vysoutěžena také zajímavá dotace na nákup různých věcí zlepšujících činnost SDH. V brzkých 

jarních měsících bych rád započal s projektem odkanalizování ulice na Průhonku, který bychom 

rádi uskutečnili. V rámci zlepšení technického zázemí obce je objednán nový mulčovací traktůrek, 

na který budeme také žádat o dotaci, a doufám, že bude úspěšná. V letošním roce bude nadále 

pokračovat výměna starého osvětlení za nové LED technologie, bude rekonstruována cesta u pana 

Kučery, kterou jsem sliboval opravit již loni, ale bohužel se to nestihlo, a cesta od bytovek ke 

křížku, kterou také slibujeme již delší dobu opravit, a mnoho menších akcí a projektů, bez kterých 

nejde žádat o dotační tituly.        

 Jak vidíte, mám opět mnoho plánů a doufám, že se se zastupitelstvem dohodneme a práce 

nám půjde takzvaně od ruky. Bohužel i dnes jsme ve většině případů závislí na ceně, kdy cena 

materiálu je někde jinde, než byla třeba před dvěma lety. Bohužel taková je realita a my se s ní 

musíme naučit žít a chovat se podle toho. 

Záměrně zde nepíši o volbě prezidenta republiky. Je to téma, které rezonuje společností a 

je na každém z nás, komu dáme svůj hlas. Až budete číst tento můj editorial, tak už prezident bude 

zvolen a náš život se vrátí doufám tam, kde byl, a společnost se trochu uklidní. 

S pozdravem Váš starosta Jiří Kohout 

. 

 

 

 

 

Tradiční ples SDH 
Vinařice 

11. 3. 2023 od 20 h 

K tanci a poslechu zahraje 
Difurband. 

   
Přijďte se pobavit, zatančit si a třeba 

něco vyhrát v bohaté tombole. 

 

MAŠKARNÍ BÁL    

PRO DĚTI 

18.3. 2023 od 14 h    

ve vinařické hospůdce      

si budete hlídat šrajtofle, 

protože připlují                

„Piráti, pirátky, 

korzárové, korzárky       

a jiné masky.“ 

 Obec nabízí MOŽNOST VÝLETU na 

56. veletrh zemědělství, 

zahrádkářství a potravinářství 

na výstavišti v Lysé nad Labem 

v sobotu 25.3.2023 

Výlet bude uskutečněn pouze při 

dostatečném počtu zájemců!!  

Hlaste se proto co nejdříve u V. 

Bečvářové 607 569 277 

Ukliďme svět – ukliďme Česko – ukliďme Vinařice 

Přijďte se zapojit do hromadné úklidové akce našeho okolí 25. 3. 2023 v 9.00 u obecního úřadu. 
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INFO OBCE 

Dne 30.1.2023 proběhlo jednání zastupitelstva, na kterém byly projednány a schváleny následující 

body: 

- 1. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno a schválilo Rozpočtové opatření č.1/2023 

obce Vinařice, které se týká navýšení peněz na veřejné osvětlení. 

- 2. Zastupitelstvo obce schválilo bezúplatný převod části pozemků 850/1 v k.ú. obce 

Vinařice. Jedná se o pozemek pod plánovaným chodníkem v úseku pod místním kopečkem. 

- 3. Zastupitelstvo obce přijalo žádost o sponzorský dar pro Domov seniorů „U 

Anežky“ v Luštěnicích. Obec daruje finanční částku ve výši 10 000Kč. V domově seniorů 

pečují o vinařické občany. 

- 4. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se schválením žádosti o dotaci z fondu SZIF, 

která bude poskytnuta na úpravu prostranství kolem kapličky a nákup herního prvku. 

Dotace je poskytnuta z Programu rozvoje venkova ČR. Do 31. 5. 2023 by měla být dotace 

vyčerpaná. Celkové výdaje projektu jsou ve výši 580 999 Kč, z toho výše dotace 384 132 

Kč. 

 

VÝSLEDKY PREZIDENTSKÝCH VOLEB NA ÚZEMÍ OBCE  (zdroj: český statistický úřad): 

Obec Vinařice – souhrnné informace 

Kandidát 
Navrhující 

strana 

Politická 

příslušnost 

1. kolo 2. kolo 

číslo příjmení, jméno, tituly hlasy % hlasy % 

1 Fischer Pavel Senátoři BEZPP 7 4,40 X X 

2 Bašta Jaroslav Poslanci SPD 5 3,14 X X 

*4 Pavel Petr Ing. M.A. Občan BEZPP 67 42,13 112 66,27 

5 Zima Tomáš prof. MUDr. DrSc. Senátoři BEZPP 0 0,00 X X 

6 Nerudová Danuše prof. Ing. Ph.D. Občan BEZPP 31 19,49 X X 

*7 Babiš Andrej Ing. Poslanci ANO 43 27,04 57 33,72 

8 Diviš Karel PhDr. Občan BEZPP 1 0,62 X X 

9 Hilšer Marek MUDr. Bc. Ph.D. Senátoři MHS 5 3,14 X X 
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- 

Okrsky Voliči 

v 

seznamu 

Vydané 

obálky 

Volební 

účast v 

% 

Odevzdané 

obálky 

Platné 

hlasy 

% 

platných 

hlasů počet zprac. v % 

1. kolo 1 1 100,00 228 164 71,93 164 159 96,95 

2. kolo 1 1 100,00 228 169 74,12 169 169 100,00 

STAV FINANCÍ OBCE K  31.12.2022 

PŘÍJMOVÁ ČÁST ROZPOČTU 

Příjmy rozpočtované 5 269 300,00 Kč, plnění k 31.12.2022: 6 461 892,10 Kč 

Struktura příjmů:   Daňové příjmy 5 916 878,13 Kč 

Nedaňové příjmy 430 476,45 Kč 

Kapitálové příjmy 7 800,00 Kč 

Přijaté transfery celkem 106 737,52 Kč, 

z toho: 

dotace na státní správu 62 000,00 Kč 

dotace na volby 27 271,15 Kč 

kompenzační bonus 17 466,37 Kč 

VÝDAJOVÁ ČÁST ROZPOČTU 

Výdaje rozpočtované 5 269 300,00 Kč, plnění k 31.12.2022: 7 074 440,05 Kč 

Struktura výdajů:   Běžné výdaje 6 373 274,45 Kč 

Kapitálové výdaje 701 165,60 Kč 

 

PŘEHLED PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA PITNOU VODU  

 

Příjmy: 300 399,00 Kč (tvořené úhradami občanů za spotřebovanou pitnou vodu) 

Výdaje: 1 586 181,26 Kč (jedná se o vyplacené mzdy za odborný dozor a dohled zajišťovaný obcí, o výdaje 

na materiál – sůl a chemii, výdaje na elektřinu, výdaje na opravy, na odběry vzorků vody, výdaje na poplatek 

celnímu úřadu za odběr podzemní vody) 

 

Složení výdajů na provozování obecního vodovodu vyčíslený v Kč: 

• Odměny zaměstnancům a brigády 52 208,00 Kč 

• Sůl, chemie 77 462,74 Kč 

• El. energie 32 790,00 Kč 

• Opravy, služby 1 406 622,52 Kč 

• Poplatky za odběr vody státu 17 098,00 Kč 
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PŘEHLED PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA SVOZ KOMUNÁLNÍCH ODPADŮ 

Příjmy: 318 076,00 Kč poplatky za TKO vybrané od občanů 

  74 033,50 Kč příjmy za tříděný odpad od firmy Eko-Kom 

  1 200,00 Kč příjmy za prodané pytle na TKO 

 

Celkem: 393 309,50 Kč 

 

Výdaje: 518 338,51 Kč 

Jedná se o výdaje na služby společnosti Compag, a.s. (komunální + nebezpečný), 

společnosti STAVO Havel (likvidace bio odpadu), Města Dobrovice (využití sběrného 

dvora občany Vinařic).  

 

Odhad doplatku obce v rámci odpadového hospodářství ve výši 115 tis. Kč provedený k 31.8.2022 (zveřejněný 

na ustavujícím zasedání obce) se ukázal jako střízlivý. Skutečný doplatek na odpadové hospodářství za rok 

2022 činil celkem 125 029,01 Kč. 

 

STAV BANKOVNÍCH ÚČTŮ OBCE  

 

k 31.12.2022 činí 2 233 253,94 Kč 

 

ČNB 390 622,51 Kč 

ČS 1 842 631,43 Kč 

Stav úvěru obce 

K 31.12.2022 je výše nesplacené jistiny 

1 339 724,00 Kč  a řádně splacených 

úroků 17 178,63 Kč. 

 

Vypracovala Barbora Husáková, DiS. 

CO SE DĚLO 

V PROSINCI A 

LEDNU 

ŠTĚDRÝ DEN NA VINAŘICÍCH 

Bohužel ani letošní rok nepřinesl bílé 

Vánoce, i když to ještě několik dní před 

Štědrým dnem vypadalo nadějně a krajina se 

halila do bílé barvy. Na stromečku na návsi 

viselo 65 krásně zabalených balíčků pro děti, 

které již tradičně zde pod stromem 

rozbalovaly svůj první vánoční dárek. Velká 
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radost byla obzvláště tam, kde se obecní Ježíšek přesně trefil do dětského přání.  Ale než došlo na samotné rozbalování, 

tak pod taktovkou Lenky Hlaváčové měly děti z hasičského kroužku připravené představení, kterým celou akci povýšily 

ještě na kulturní zážitek. Letos poprvé také byla možnost připálit si betlémské světlo a donést si ho domů.  

NOVOROČNÍ PROCHÁZKA 

Procházka na ukončení roku a přivítání roku nového vyšla nejvhodnějším termínem přesně na poslední den v roce.  

Bohužel ani letos nebylo umrznuto, takže se volila trasa co nejméně blátivá s cílem na Švédských šancích, kde již čekal 

rozdělaný ohýnek, vidlice na buřty a samozřejmě čaj pro děti a svařák pro dospělé.  Děkujeme všem, kteří i přes riziko, 

že se vrátí  jako blátivá koule, se s námi na pochod vydali.  

 

TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA 

Po loňských pozitivních ohlasech také letos navštívili naši obec Tři králové.  Děkujeme všem, kteří otevřeli a přispěli na 

tuto sbírku pod záštitou Diecézní Charity. Vybralo se neuvěřitelných 22 274,- Kč, které po domluvě s vedením Charity 

budou použity na rehabilitaci hendikepovaných osob v našem okolí.  Nutno dodat, že poděkování patří také Janě 

Vilhelmové, která ušila dětem krásné kostýmy a v neposlední řadě dětem ve složení: Amálie Slaná, Jana Novotná a 

Magdaléna Vilhelmová, Adam Slaný, Viktorie Erychlebová a Viktorie Vilhelmová za zpívání. Kdo otevřel a přispěl do 

sbírky, byl obdarován nejen koledou, ale malým kalendářem nebo cukříkem a tradičním označením K+M+B+, které 

neznamená iniciály Kašpara, Melichara a Baltazara, jak se mnozí domnívají, ale jedná se o zkratku latinského Kristus 

Mansionem Benedicat (Kristus ať obydlí žehná) a tři křížky značí svatou trojici Otce, Syna a Ducha Svatého. 
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PŘEPIS KRONIKY  

DRŽITELÉ DOMŮ 

Původní čísla popisná 1 a 2 ve Vinařicích patří nyní do Dobrovice. Stalo se tak při nějaké katastrální úpravě, kdy část pozemků 

z vinařického katastru převedena k Dobrovici i s oběma domy, kde zdejší čís. pop. 1 obdrželo č. 201 a č.p. dostalo 202. Oba domy, 

s menší pozemkovou výměrou, patří do rodiny Kredbových v Dobrovici. Dle sdělení dobrovického kronikáře Svárovského stalo se 

toto přečíslování v roce 1884 na základě nařízení okresního hejtmanství v Mladé Boleslavi z roku 1883. Dle téhož pramene měly 

oba domy stát v Dobrovici už v roce 1852. 

Číslo popisné 1 

Dům čp. 1, ještě ve Vinařicích, patřící nyní k Dobrovici, kde má čp 201, stojící tam jako starý, roubený při původní staré cestě 

z Dobrovice do Vinařic, byl dosud majetkem Anny, vdovy po Janu Kredbovi, kteří jej koupili kolem r. 1932 od Josefa Příšovského 

z Dobrovice, který byl majitelem po Frant. Hyblerovi, jehož dceru Marii si vzal za ženu Josef Valášek, obecní kovář z čp. 35 ve 

Vinařicích. Před tímto Františkem Hyblerem byl tam jeho otec, rovněž František Hybler.    

 Původní toto  č.1. /ve Vinařicích/ připsáno pak hospodě u dobrovického nádraží, postavené na opačné straně silnice proti 

nádraží. Dle kroniky Josefa Krupičky ze Sýciny vyla hospoda postavena kolem r. 1882 Kopřivou z Kosořic na hranici katastrů Sýcina 

z 87% a z části 13% na katastru vinařickém. Dle téhož pramene byl dům registrován v Sýcině pod čp.23 a v době pozdější, kdy 

provedena úprava s obcí Sýcina, přešel k obci vinařické, kde obdržel čp. 1.     

 Majitelé se velmi často měnili. Od Kopřivy koupen byl pivovarem dobrovickým od něhož počátkem 20 století přešel na 

Josefa Domalípa, později na Borovičku, pak na Josefa Zykla a do roku 1958 na Františka Hromádku. V letech 1958 až do 1962 byl 

vlastníkem Jaroslav Prskavec z Dobrovice, v r. 1962 Antonín Launa, a ještě téhož roku Václav Prochl. V r.  1963 Jaroslav Launa a 

Ant.  Launa. Asi v posledních dvou letech hospoda už ke svému účelu nesloužila, byliť majiteli lidé neznámí, nějací kočovní.

 V r. 1963 dům úderem blesku úplně vyhořel a nic nesvědčí o tom, že by byl znovu někdy postaven.  R. 1966 dán úřední 

příkaz k demolici jeho trosek, kterou má provést za získané zdivo Jednotné zemědělské družstvo ve Vinařicích a potom přeměnit 

na ornou půdu. Nic se však nestalo a jeho základy jsou tam dodnes.        

 Proto také čís. Pop. 1 se zde ruší a putuje znovu v r. 1965 do prodejem rozdělené Verflovy chalupy čís. 6. k novým 

majitelům Janu Dudkovi /nar. 1912/ a Emilii /nar. 1912/, rodem Heřmanské z čp. 23, kteří úpravou , v ro. 1958 koupeného bývalého 

ovčína od Verflů, upravují si vlastní pílí vše na vkusný obytný dům.  

Čísl. pop. 2. 

Rovněž i dům s původním číslem pop. 2 ve Vinařicích patří nyní k Dobrovici /viz. též u čp. 1./ V něm, v druhé polovině 19 století, 

byl majitelem Šembera. Vdova po něm, chudák, ztratila ze žalu nad ztrátou svého syna, padlého ve válce 1866, dobrý rozum. 

Pozdějšími majiteli tam byli Puldovi. Nyní je hospodářství toto, už s čp. 202 v Dobrovici, v držení rodiny Kredbovy z Dobrovice.

 Po provedení katastrální změny je číslem 2 označen dům ve Vinařicích, v roce 1884, patřící tehdy manželům  Josefu 

Hermanovi /nar. 1850 zemř. 1927/, tesaři, původem z Chloumku a manželce jeho Marii /1855 – 1929/ rodem Boháčkové z čp. 19 

/sestra Václava Boháčka z č. 19/.  Tito koupili v roce 1884 část zahrady a polí výměrou 50 arů a špýchary od usedlosti čp. 7 od 

manželů Františka a Matyldy Nedobitých. Úpravou těchto špýcharů a přístavbou upravili si je na dům k obývání.  

 V roce 1923 převzal od nich tyto nemovitosti syn jejich Antonín H. nar. 1898, vyučen zedníkem a manželka jeho Ludmila 

nar.  1903, rodem Kučerová z Bojetic č. 7. Jmenovaní přikoupili z první pozemkové reformy v r 1924 ještě 1 ha 50 arů pozemků a 

na všem hospodařili soukromě do r. 1949 kdy pozemky předaly do společného hospodaření v Jedn. zem. družstvu a stali se jejími 

členy. 

(přepis str.86-81) 
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA   

Výročí:  Marie Uhlířová  (91 let) 

 Libuše Zvěřinová  (90 let) 

Úmrtí:  Jindřiška Čubanová 

  Koudelková Marie 

OSOBNOST OBCE ANEB ŽIJÍ MEZI NÁMI  - OHLÉDNUTÍ  

Je zvykem, že na tomto místě, na konci Vinařických listů, bývá rozhovor s osobností, která na Vinařicích žije, 

nebo je s nimi nějak významně spojená. Dovolte mi tentokrát udělat výjimku, tak trochu se ohlédnout                   

a věnovat tuto část Vinařickým listům a jejich výročí deset let od prvního vydání. 

Vinařické listy vznikly na základě náhodného lednového setkání s Jirkou Kohoutem u lékaře a při 

běžném povídání o životě jsme se zastavili nad nápadem, že by bylo fajn mít u nás na obci zpravodaj podobný 

tomu v Dobrovici. Inspiraci Novým Dobrovickem, které vydávají u sousedů, není třeba zastírat. Myšlenku 

bylo třeba zrealizovat. Úplný začátek nebyl jednoduchý, bylo potřeba vymyslet název, který by v sobě 

zahrnoval něco vinařického a zároveň, aby příliš nekopíroval okolní obecní tisk. Po hledání, jak nazývají své 

noviny v různých koutech republiky, mě zaujalo možné spojení názvu „Vinařické listy“, se kterým Jirka jako 

starosta souhlasil. Název byl na světě. Zbývalo vymyslet, co všechno bude obsahem, jak často je budeme 

vydávat a kdo se na nich bude podílet. Na frekvenci vydávání jsme se shodli na tzv. zlaté střední cestě – 

vydávání jednou za dva měsíce, což je dostatečné na zachování aktuálnosti a zároveň se vyhneme přílišné 

redakční zátěži. 

První číslo Listů vyšlo v únoru 2013 a já se přiznám, že jsem s napětím čekala Vaše odezvy. Z počátku 

nebylo přijetí nijak nadšené, zazněla i kritika, na kterou jsme se snažili reagovat a přizpůsobovat zpravodaj 

Vašim námětům. 

Rubriky v něm obsažené jsou za těch deset let stále stejné: na začátku úvodní slovo starosty a pozvánka 

na nejbližší nadcházející akce, dále základní informace obce o aktuálním dění, shrnutí toho, co se ve vsi událo 

za akce, společenská kronika s údaji o jubilantech, narozených dětech a úmrtích. Na konci vždy rozhovor, 

abychom se něco dozvěděli o lidech, kteří zde žijí. V celkem 60 výtiscích a 4 mimořádných vydáních tak byl 

udělán rozhovor s 60 osobnostmi. V jednom výtisku nebyl rozhovor žádný, ve dvou bylo povídání a ve 4 

výtiscích byl rozhovor s párem a se starostou Jiřím Kohoutem byl rozhovor dvakrát. Chtěla bych na tomto 

místě poděkovat všem statečným, kteří se nebáli jít tzv. s kůží na trh a něco o sobě takto veřejně prozradit. 

Bohužel někteří již nejsou mezi námi. O to více si pak rozhovoru s nimi ceníme. A komu toto poděkování 

patří?   
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2013 únor - Jiří Kohout; 2013 duben - Aleš Vilhelm; 2013 červen - Petr Sobotka st.; 2013 - srpen Milan 

Hruška; 2013 říjen - Jan Radek; 2013 prosinec - Jiří Louda – povídání o otci;  

2014 únor - Jaroslav Jelínek; 2014 duben - Vlasta Lišková; 2014 červen - Jaroslav Uhlíř; 2014 srpen - Libuše 

Dudková; 2014 říjen - Ladislav Müller; 2014 prosinec - Dana Kolářová;  

2015 únor - František Pospíšil ml.; 2015 duben - Jan Sucharda; 2015 červen - Věra Svárovská; 2015 srpen - 

Václav Fišer; 2015 říjen - Věra Suchá; 2015 prosinec - Jana Krouská /nyní Býmová/;  

2016 únor - Manželé Klátikovi; 2016 duben - Martin Hruška; 2016 červen - Petra Tümmlerová; 2016 srpen - 

Stanislav Černý; 2016 říjen - Alena Hrušková; 2016 prosinec Jana Vilhelmová;  

2017 únor - Petr Špáda; 2017 duben - Emilie Dufková; 2017 červen - Marie Koudelková; 2017 srpen - 

Miloslava Horáčková; 2017 říjen - Alena Verflová;  

2018 únor - Libuše Zvěřinová; 2018 duben - Jiří Štolc; 2018 červen - Václav Fidler; 2018 srpen - Josef 

Heřmanský; 2018 říjen - Adéla Paulík Lichková; 2018 prosinec - Markéta Erychlebová;  

2019 únor - Jaroslava Kašparová; 2019 duben - Jaroslav Svárovský; 2019 červen - Jana Býmová; 2019 srpen 

- Marek Studnička; 2019 říjen - manželé Svačinovi; 2019 prosinec - Veronika Andresová;  

2020 únor - Ludmila Radková; 2020 duben - Jiří Hlaváč; 2020 červen - Růžena Sobotková; 2020 srpen - 

Ludvík Čuban; 2020 říjen - Ondřej Bordovský; 2020 prosinec - Amálie Slaná a Lucie Hlaváčová;  

2021 únor - Jan Pastorek; 2021 duben - Martina Tanečková; 2021 červen - Marie Uhlířová; 2021 srpen - 

Richard Louda; 2021 říjen - Jiří Kohout; 2021 prosinec - Tomáš Kelbich a Jitka Kožnarová;  

2022 únor - Petra Tůmová; 2022 červen - Martin Kolář; 2022 srpen - Miroslav Bým; 2022 říjen - Petr Sobotka 

ml.; 2022 prosinec - Magdalena Vilhelmová 

Na závěr bych chtěla dodat, že z počátku jsem si neuměla ani představit, zda bude o zpravodaj zájem, 

zda se bude lidem líbit a jak dlouho ho budeme vydávat. Začátky nebyly jednoduché a večery strávené nad 

tvorbou novin se za deset let nijak nezkrátili. Díky gramatické kontrole paní Verflové se podařilo eliminovat 

chyby, přestože se občasným přehlédnutým překlepům stále zcela nevyhneme, omlouvám se za ně a děkuji za 

shovívavost. Přála bych si do dalších let, aby se Vinařické listy těšily nadále Vaší oblibě, aby stále byla energie 

na jejich výrobu a lidi se více na jejich tvorbě podíleli svými příspěvky. 

K. Slaná 
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